

<b>Молитва всем Святым Небесным Силам</b>	<b>Prayer to all Holy Heavenly Hosts</b>
<p>Все святые Небесные Бесплотные Силы, удостойте нас силы вашей сокрушать всё зло и страсти под ноги наша.</p>	<p>All Holy Heavenly Bodiless Hosts, vouchsafe us your power to cast down all evil and passions under our feet.</p>
<p>Святые бесплотные Серафимы, удостойте нас иметь пламенное сердце к Богу.</p>	<p>Holy bodiless Seraphim, vouchsafe us to have a blazing heart towards God.</p>
<p>Святые бесплотные Херувимы, удостойте нас иметь премудрость для славы Божией.</p>	<p>Holy bodiless Cherubim, vouchsafe us to have wisdom for the glory of God</p>
<p>Святые бесплотные Престолы, удостойте нас различать истину от неправды.</p>	<p>Holy bodiless Thrones, vouchsafe us to discern the truth from the untruth.</p>
<p>Святые бесплотные Господства, удостойте нас господствовать над страстями, чтобы дух поработил плоть.</p>	<p>Holy bodiless Dominions, vouchsafe us to dominate over passions, so that the spirit should govern over the flesh.</p>
<p>Святые бесплотные Силы, удостойте нас иметь мужество в исполнении воли Божией.</p>	<p>Holy bodiless Powers, vouchsafe us to have courage in fulfilling the will of God.</p>
<p>Святые бесплотные Власти, удостойте нас иметь силу победы над злом.</p>	<p>Holy bodiless Authorities, vouchsafe us to have the power of victory over evil.</p>
<p>Святые бесплотные Начала, удостойте нас служить Господу Богу в непорочности сердца и рук наших.</p>	<p>Holy bodiless Principalities, vouchsafe us to serve the Lord God in the purity of our hearts and our hands.</p>
<p>Святые бесплотные Архангелы, удостойте нас исполнять волю Господа Иисуса Христа.</p>	<p>Holy bodiless Archangels, vouchsafe us to fulfill the will of the Lord Jesus Christ.</p>
<p>Святые бесплотные Ангелы, удостойте нас руководствоваться над немощными в просвещении их в истине.</p>	<p>Holy bodiless Angels, vouchsafe us to instruct the weak enlightening them in the truth.</p>